
JAARVERSLAG SECRETARIS SEIZOEN 2022-2023 
 

BESTUUR 
 

Het afgelopen seizoen bestond het Dagelijks Bestuur de eerste 2 maanden uit de volgende  

3 personen, te weten: 

 

Peter Boersen  voorzitter 

Eveline Waiboer  penningmeester/ vice voorzitter 

Jolanda v. Opbergen secretaris/ verhuur 

 

Het Algemene Bestuur bestond uit de bovengenoemde bestuursleden plus de volgende: 

 

Friso Wiskerke   2e secretaris/ledenadministratie 

Miranda Polman    Barcoördinator 

Agnes de Boer   Jeugd 

Alexander Waiboer   Oud papier  

Ruud Vermeulen   Gebouwbeheer 

 

In de ALV heeft er een wijziging in het bestuur plaatsgevonden, te weten: 

 

Peter Boersen heeft aangegeven de voorzittershamer neer te leggen. In de tussentijd  

hebben Eveline en Jolanda waargenomen. 

 

In november heeft er een gesprek plaatsgevonden tussen eerst het DB en vervolgens het 

AB en Dhr Henk Huijser. Henk is eerst gestart als ad interim. We konden dan met elkaar 

ondervinden of het klikte. In maart 2023 hadden we een ingelaste ALV voor het aanstellen 

van Henk als voorzitter. Hij werd unaniem gekozen. 

 

Dagelijks bestuur 

Henk Huijser   voorzitter 

Eveline Waiboer  penningmeester/ vicevoorzitter 

Jolanda v. Opbergen secretaris/ verhuur 

 

Algemeen bestuur 

Friso Wiskerke  ledenadministratie/ 2e secretaris 

Miranda Polman  Bar coördinator/ Journaal 

Agnes de Boer  Jeugd 

Alexander Waiboer  Oud papier 

Ruud Vermeulen  Gebouwbeheer 

 

Er zijn 10 algemeen bestuursvergaderingen geweest. Het Dagelijks Bestuur had contact zo 

vaak als nodig was. 

 



Nieuwjaarsreceptie 

Na de coronaperiode hadden we weer een nieuwjaarsreceptie. Ondanks dat het voor vele 

best weer spannend was, anderen te ontmoeten, werd deze toch aardig bezocht. De 

voorzitter had van zijn vakantieadres een nieuwjaarsboodschap ingesproken, welke wij 

konden zien op het grote scherm. 

 

Ledenadministratie 

In de coronaperiode zagen wij het leden aantal afnemen naar 358. Nu aan het einde van 
het seizoen zitten we weer 405 leden. 
 
Lief en leed 

Afgelopen seizoen is er meerdere malen een bloemetje of cadeau bezorgd bij heugelijke of 

verdrietige gebeurtenissen 

 

Bar 

Eindelijk een volledig seizoen kunnen draaien. Het was af en toe aanpoten (met name met 

de bingo), maar de rest toch wel aardig kunnen invullen. Doordat we nu 1x per maand de 

planningen  zelf op een avond invullen, spreken we elkaar ook beter en kan het bestuur ook 

beter luisteren naar de wensen. Wel jammer dat Jolanda Loerakker moest stoppen. Dat 

was een aardig gat om te vullen. Gelukkig kwamen er nieuwe barhulpen bij, dus konden we 

het redelijk dichten. 

 

Journaal 

We gaan komend seizoen stoppen met het verspreiden van het Journaal. We hebben een 

mooi groep bezorgers. Het afgelopen jaar was verliep het verkrijgen van kopij moeizaam en 

moest ik daar regelmatig achteraan. Dat was niet altijd fijn en was  dan altijd stressen om 

het Journaal op tijd bezorgd te krijgen. 

 

Bingo 

Het was een gezellig bingoseizoen.  

Jeugdbingo 

Er zijn veel nieuwe kinderen met ouders en/ of opa’s en oma’s gezien. Ze vinden het 

allemaal heel leuk en graag opa en oma de bingo draaien. 

 

Grote bingo 

De grote bingo wordt steeds meer bezocht dan voorgaande jaren. Ook hier zien we veel 

nieuwe mensen. Het gemiddelde aantal mensen is 120. 

 

Mindervalidenbingo 

Bij de mindervalidenbingo’s waren er gemiddeld zo’n 70 man aanwezig. Het is altijd een 

gezellige avond waarbij de mensen genieten. 

 

 

 



Koersbal 

In september 2022 zijn we het nieuwe seizoen gestart met 22 zeer enthousiaste leden en 

tijdens het seizoen zijn er weer een aantal nieuwe leden bijgekomen. 

 

Zoals bij elke afdeling van de wijkvereniging was er gedurende het seizoen in het leden 

aantal. Door persoonlijk ongemak heeft Bep Bakker (lid sinds 1995) afscheid van haar 

geliefde hobby moeten nemen. Ook andere hebben lange tijd door omstandigheden niet 

kunnen spelen. Dat vinden we altijd erg jammer. 

 

In de werkgroep samenstelling zijn 2 wijzigingen, t.w. Marjan Tromp en Truus Bijpost beide 

hebben hun taken overgedragen aan Annie Dijkstra en Peter Kooij. De groep bedankt 

beide dames voor hun jarenlange inzet. 

Tevens vermeldingswaardig is het feit dat Ruud Vermeulen en Gerard Bijpost elke 

maandag morgen de matten klaarleggen. Bedankt! 

 

 

Jokeren 

We hebben eindelijk, na alle corona, weer een heel seizoen kunnen jokeren. Het waren 

stuk voor stuk gezellige avonden. Er komen gemiddeld 22 kaarters, er zijn dus nog stoelen 

vrij.  

 

 

Klaverjassen 

Het klaverjassen is niet meer zo’n grote groep als vroeger, maar dat wil niet zeggen dat het 

minder gezellig is. Gemiddeld zijn er 5 a 6 tafels. Er zijn door het jaar heen nieuwe kaarters 

komen kijken, sommige van hen zijn gebleven, andere vonden het leuk voor een enkele 

avond. Na het afscheid van Frans Doezie, hebben Eveline en Jolanda de werkgroep tijdelijk 

waargenomen. Gelukkig kunnen wij vermelden dat in september de werkgroep gedragen 

zal worden door Nel Tamis, Jannie Tieman en Ben Duchenne. Wij wensen hun veel succes 

en hopen dat er weer wat meer jongere mensen komen kaarten. 

 

 

Ouderenochtend 

Afgelopen jaar heb ik Simone Mooij de ouderenochtend overgenomen. We hebben erg 

gezellige ochtenden met diverse activiteiten, zoals sjoelen, skibo-kaarten, jokeren en 

klaverjassen. Natuurlijk kan je ook wat anders doen. De laatste woensdag van de maand 

hebben een bingo. 

Met de Kerst en Pasen hebben we een lunch. Sinterklaas en Nieuwjaar vieren we met wat 

lekkers bij de koffie. We hebben een gezellige groep van gastvrouwen, maar we zijn nog op 

zoek naar mensen die onze groep willen komen versterken.  

 

 

 

 



Oud papier 

Wij liepen gemiddeld met 8 man achter 4 wagens. April 2023 is de laatste keer geweest 

dast wij oud papier hebben ingezameld. Wij zijn gestopt omdat het steeds moeilijker werd 

om genoeg mensen te krijgen, die mee wilde helpen. 

 

In de maand mei hebben we een afscheidsetentje gehad bij de Chinees. Al met al kijken wij 

terug op vele gezellige jaren, waar we altijd met plezier hebben gelopen. Sommige zelfs 

meer dan 40 jaar. 

 

 

 

Pokeren 

Het afgelopen seizoen hebben we 6x een pokeravond georganiseerd. De opkomst 

schommelde tussen de 6 en 14 deelnemers. Het waren weer zeer gezellige avonden. 

 

 

 

Beurzen  

Na een periode van corona, zijn we in het najaar van 2022, weer begonnen met de 

kledingbeurzen. De 1e was eind september. 

 

Deze beurs zijn wij gestart met 13 vrijwilligers die wel weer wilde meewerken. Doordat de 

kledingrekken worden gehuurd bij Stammis Verhuur, is het makkelijker om eerst in de 

kleine zaal de kleding in te nemen. Op vrijdag kunnen we de rekken dan zo naar de grote 

zaal rijden. Alleen de laatst beurs zaten we in de bestuurskamer, dit is voor ons geen 

goede optie. 

Er werd veel kleding ingeleverd. Mensen hadden 3 jaar niet ingeleverd, dus werd alles uit 

de kast gehaald. Dit was ook zo bij de voorjaarsbeurs. Zakken vol kleding werden er 

neergezet, soms niet schoon en niet zo lekker ruikend. De beurs werd aardig bezocht en 

ook wel verkocht. Het moet natuurlijk na al die tijd ook weer wennen. 

De laatste beurs waren we verrast, hoeveel mensen er om 19.00 uur binnen kwamen.  

 

Het opruimen gaat zeer goed. Meestal zijn we vrijdagsavond al klaar met opruimen, zodat 

de medewerkers zaterdag niet terug hoeven te komen. Zaterdag s ’morgens komt Dhr van 

Schagen, die niet verkochte kleding ophalen. Dit is voor “mensen in nood”. Najaarsbeurs 

waren dat 32 zakken, bij de voorjaarsbeurs 24 en bij de kinderbeurs 10 zakken. 

 

De laatste keer werden er bij de kledingrekken ook hangers geleverd. Dat scheelde voor 

ons heel veel werk, omdat  onze eigen hangers op de zolder staan. Met de rekken in en uit 

elkaar halen, hebben we hulp Van Koos en Jaap. Onze kleinzoon Jilles heeft geholpen met 

de dozen weer o zolder te zetten. Dat is voor ons veel te zwaar, de meeste van ons zijn 

namelijk al 70+. De beurzen waren weer heel gezellig. 

 

 



Darten  

Als dartgroep proberen we weer actief leden te werven. Een aardig aantal waren er 

gestopt, omdat zijn geen zin hadden om de borden op te bouwen of vanwege de corona. 

Inmiddels hebben wij 5 prachtige borden aan de muur gekregen. Het scheelt heel veel tijd 

voor de vrijwilligers om nu de banen klaar te maken en de zin komt er ook weer in. In de 

werkgroepenvergadering werd gevraagd om eens na te denken, wat je als groep zou 

kunnen doen om meer bekendheid te geven aan de wijkvereniging en meer leden te 

werven. Wij kwamen op het volgende idee; 

 

Lente darttoernooi 

 

Op 22 april jl.. hebben wij ons 1e lente darttoernooi gehouden. 

Wij zijn gestart met een voorinschrijving. Deelnemers moesten dan ook gelijk betalen. We 

hebben er voor gekozen om het inschrijfgeld ook het prijzengeld te laten zijn. Dit omdat wij 

het vermoeden een grote groep darters anders niet zou komen. 

 

Het toernooi hebben wij bekend gemaakt door middel van flyers, sociaal media en onze 

eigen contacten. Dit heeft ons dan ook 25 competitiedarters en 20 recreantendarters 

opgeleverd. 

 

Er werd gespeeld vanaf 301 in poules. Na de pouleronde zijn we doorgegaan met een 

knock out schema. 

 

De voorzitter opende het toernooi om 16:00 uur. Om 22:45 was de prijsuitreiking, uiteraard 

onder toeziend oog van de voorzitter. 

 

 Van de deelnemers kregen wij een hoop positieve reacties. Ook over de accommodatie 

waren veel positieve geluiden. Een aantal enthousiaste deelnemers zouden ook wel eens 

op vrijdagavond willen aanschuiven. 

 

Het doel van de wijkvereniging voor meer bekendheid is dan ook ons inziens geslaagd. We 

hopen dat terug te zien “nieuwe leden”.  

 

Als werkgroep gaan we dan ook weer een nieuwe datum prikken voor het Lente 

darttoernooi 2024. Wij denken dat er ook voldoende animo zal zijn voor een toernooi in de 

herfst. We buigen ons dan ook over de invulling, welke volgens ons dan ook anders moet 

zijn, dan het lente darttoernooi. 

 

 

 

 

 

 

 



Jeugd 

 

Opening seizoen 

 

Op 8 oktober was de opening van het seizoen. Sanne van “Regel Sammy” uit Anna 

Paulowna, gaf een circus workshop. Er kwamen 13 kinderen op af. 

 

Bij binnenkomst werd er een uitleg gegeven over de verschillende onderdelen. Zo konden 

de kinderen op een houten bal lopen, over een touw, maar ook konden zij tussen 2 ladders 

hun evenwicht proberen te bewaren, zodat zij zouden blijven staan. Ook konden ze 

oefenen met het omhoog houden van bordjes, jongleren etc. etc. Ze hadden het er druk 

mee. Ze waren zeer enthousiast. 

 

Tussen de middag kregen de kinderen patat, met een snackje en wat te drinken.  

 

Na de lunch konden de kinderen die geschminkt wilden worden, dit laten doen. De 

konderen hadden zelf verkleedkleren mee. 

 

Om 14.00 uur mochten de ouders binnenkomen. Ze zaten in een halve cirkel rondom het 

podium. De kinderen konden daarop een half uur lang laten zien wat ze geleerd hadden.  

Na afloop kregen de kinderen nog een zakje snoep mee naar huis. 

 

Het was een super leuke activiteit en Sanne liet weten dat ze nog veel meer kan bieden 

dan een circus workshop.  

 

 

Keuvelen 

 

Vrijdag 11 november was er weer keuvelkeuring. Eveline had de sensoren in de gang 

afgeplakt, zodat het donker bleef in de gang. Jochem en Eveline hebben de sfeerverlichting 

bij de buitendeur geplaatst. 

 

 

Schoonmaak 

De werkgroep schoonmaak staat even in de wacht. De vrijwilligers die hielpen in het oude 

gebouw zijn alle gestopt. We hebben informatie ingewonnen betreffende professionele 

schoonmaak. Dit bleek echter financieel nog niet haalbaar. We hebben de vacature voor 

hulp weer opengezet. Afgelopen jaar hebben diverse vrijwilligers geholpen met 

schoonmaak.   

 

Het jaarverslag is tot stand gekomen door de ingeleverde stukjes van de werkgroepen. 

Waarvoor dank. 

 

Jolanda van Opbergen, secretaris. 


